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Sitno dnia, 25 lutego 2022 r. 

ST.0002.VIII.39.2022 

 

Protokół Nr XXXIX/2022 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 25 lutego 2022 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

a) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej 

straży pożarnej z terenu gminy Sitno (284), 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                   

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 

2022 rok (285), 

c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno (286), 

d) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno (287), 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno (288), 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno (289), 

g) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno (290). 

h) w sprawie uchylenia Uchwały Nr II/14/2018 z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie 

ustalenia miesięcznego limitu kilometrów dla Wójta Gminy Sitno w jazdach lokalnych 

(291), 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

terenie Gminy Sitno za rok 2021. 

7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 

 

 

http://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=4&cad=rja&uact=8&ved=0CDcQFjAD&url=http%3A%2F%2Fbip.um.rybnik.eu%2FDefault.aspx%3FPage%3D250&ei=5m4JVZ67BsS2UYvhgMgF&usg=AFQjCNF3qp4N6ytd2DZWbAdPCpEhIW79lQ&bvm=bv.88198703,d.d24
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Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Adam Mazurek  

4. Leszek Krzysztof Kozak  

5. Violetta Iwona Wiech 

6. Radosław Kwapisz  

7. Krzysztof Zwolak  

8. Tomasz Gąsior 

9. Lech Brzozowski  

10. Grażyna Małgorzata Blaszka  

11. Krzysztof Blaszka 

12. Kamil Pyś 

13. Jan Andrzej Ryszczuk 

Radni nieobecni: 

1. Roksana Natalia Kotarska - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

2. Tomasz Ożga 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady 

XXXIX Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana 

Krzysztofa Senia, Sekretarz Gminy Panią Agnieszkę Grzesiuk, Panią Skarbnik Marzenę 

Futyma Sawicką p.o. Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Kamilę Szmidt, 

Pana Krzysztofa Prokopowicza oraz Mieszkańców, Sołtysów i Radnych. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Jan Ryszczuk, Pana Krzysztofa Zwolaka, Pana Adama Mazurka. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                  

i wniosków głosowało – 10 Radnych, wstrzymało się – 3, przeciwnych – 0, nieobecnych – 

2(Pani Roksana Natalia Kotarska, Pan Tomasz Ożga). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr XXXIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. (2).  

Komisja została powołana. 
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Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

 

Na Sali obrad 13 radnych. 

Pan Przewodniczący zapytał czy występują uwagi do protokołu. 

Brak uwag.  

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji nr XXXVIII/2022 z dnia                      

28 stycznia 2022 r. został dostarczony razem z materiałami na sesję. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z obrad sesji z dnia 28 stycznia 2022 r.. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieobecnych – 2 (Pani Roksana Natalia 

Kotarska, Pan Tomasz Ożga).  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr XXXIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. (3).  

Protokół został przyjęty. 

 

Ad.4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Na Sali obrad są mieszkańcy z miejscowości Karp. Przewodniczący zapytał czy chcą 

zabrać głos teraz czy podczas glosowania uchwał dot. ich miejscowości? 

Pani Marzena Namroży zabrała głos zaznaczyła, że są zaniepokojeni przekształceniem 

działki rolnej 877 na działkę przemysłową. Wspomniała, że w miejscowości Karp mieszka od 

40 lat w skrócie omówiła historię miejsca zamieszkania. Dodała, że nieopodal jej domu kupiła 

osoba pole ok. 2,5 ha i chce wybudować tartak. Nie chce żeby pyły które wytworzone w 

tartaku wdychała ich rodzina. Nie godzą się na tartak, ponieważ chcą dalej mieszkać w tej 

miejscowości. Wymieniła szereg chorób, które u nich występują przede wszystkim alergia                 

i astma. Nadmieniła, że hałas który będzie powodowany przez maszyny z tartaku będzie źle 

wpływał na samopoczucie. Poprosiła Radę, żeby przyjęła ich stanowisko. Wspomniała 

również o działce budowlanej, która znajduje się przy działce zakupionej przez osobę, która 

chce wybudować tartak. W przyszłości planują na tej działce się budować, ale nie w takich 

warunkach. Nawiązała do tego, że ta sama osoba, która chce postawić tartak kupiła działkę                

w miejscowości Miączyn. Mieszkańcy również się sprzeciwili się przeciw budowie tartaku. 

Rada Gminy Miączyn nie zgodziła się na wybudowanie tartaku. W obecnej chwili 

mieszkańcy Karpia również walczą o swoje. Liczą, że Rada Gmina będzie za mieszkańcami 

miejscowości Karp. Wspomniała również, o zanikach prądu, ciężkim sprzęcie, samochodach 

ciężarowych, wózkach widłowych. To nie jest tyko ich zdanie ale również zdanie całej 

miejscowości. Złożyli pismo do Starostwa Powiatowego do Gminy oraz do Posła S. 

Zawiślaka. Poprosili o pozytywne rozpatrzenie prośby. 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 
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Ad.5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał.  

 

1. Uchwała Nr XXXIX/284/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. 

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży 

pożarnej z terenu gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został zaakceptowany przez 

Komisje wspólne w dniu 23 lutego 2022 r. Wniosek formalny o podjęcie uchwały wpłynął od 

4 Radnych: Pana Jan Ryszczuka, Pana Adama Mazurka, Pana Władysława Wydmańskiego             

i Pana Tomasza Gąsiora. Rada otrzymała również pismo od Komendanta Głównego 

Państwowej Straży Pożarnej obligujące do zmiany poprzedniej uchwały. W związku                    

z powyższym członkowi ochotniczej straży pożarnej uczestniczącemu w działaniach 

ratowniczo - gaśniczych ekwiwalent pieniężny wzrósłby z kwoty 17 zł/h do 25 zł/h. 

Ekwiwalent za szkolenia pozostałby bez zmian w kwocie 10 zł/h. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –

2(Pani Roksana Natalia Kotarska, Pan Tomasz Ożga). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr XXXIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. (5a). 

 

2. Uchwała Nr XXXIX/285/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                   

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2022 

rok 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –

2(Pani Roksana Natalia Kotarska, Pan Tomasz Ożga). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr XXXIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. (5b). 
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3. Uchwała Nr XXXIX/286/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczy: „(…) 1) działka nr 

871/4 w obrębie Karp – zgodnie z załącznikiem do niniejszej uchwały.(…)”  

Odczytał pismo od mieszkańców Karpia w którym to zawarte są następujące zapisy: 

właściciel oświadczył, że celem przekształcenia części działki będzie budowa szklarni. 

Nadmienił, że temat omawiany był na spotkaniach w komisjach jak i na spotkaniu w dniu 20 

stycznia 2022 r. z mieszkańcami w Karpiu. Mieszkańcy tylko pod takim warunkiem wyrazili 

zgodę na przekształcenie części działki. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –

2(Pani Roksana Natalia Kotarska, Pan Tomasz Ożga). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr XXXIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. (5c). 

 

4. Uchwała Nr XXXIX/287/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczy: „(…)1) działka nr 

877 w obrębie Karp – zgodnie z załącznikiem do niniejszej uchwały.(…)” Nadmienił, że na 

wspomnianej działce ma być budowany tartak. Na spotkaniu w Karpiu w dniu 20 stycznia 

2022 r. mieszkańcy byli przeciwko budowie tartaku, tylko jedna osoba opowiedziała się za 

budową. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 1 Radnych, wstrzymało się – 8, przeciw – 4, głosy nieoddane – 0, nieobecni –

2(Pani Roksana Natalia Kotarska, Pan Tomasz Ożga). 

Uchwała nie została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do Protokołu Nr XXXIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. (5d). 
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5. Uchwała Nr XXXIX/288/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczy: „(…)1) działka nr 

1823 w obrębie Jarosławiec – zgodnie z załącznikiem do niniejszej uchwały.(…)”. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 11 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 2, nieobecni –

2(Pani Roksana Natalia Kotarska, Pan Tomasz Ożga). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 do Protokołu Nr XXXIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. (5e). 

  

6. Uchwała Nr XXXIX/289/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały dotyczy: „(…)1) działka nr 

533 w obrębie Rozdoły – zgodnie z załącznikiem do niniejszej uchwały.(…)”. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –

2(Pani Roksana Natalia Kotarska, Pan Tomasz Ożga). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do Protokołu Nr XXXIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. (5f). 

Pan Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy. Po przerwie przeszedł do kolejnego 

pkt. obrad. 

 

 

7. Uchwała Nr XXXIX/290/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący powitał Pana Marka Krakowskiego Dyrektora Departamentu 

Infrastruktury i Majątku Województwa oraz Panią Ewę Ćwirzeń Naczelną Pielęgniarkę 

Szpitala Neuropsychiatrycznego w Lublinie. 
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Dodał, że projekt uchwały dotyczy: „(…)1) działki nr 1110/9, 1110/10 w obrębie 

Sitno – zgodnie z załącznikiem do niniejszej uchwały.(…)”. Działka ma być przekształcona 

pod budowę ZOL. Poprosił Pana Marka Krakowskiego o zabranie głosu. 

Pan Marek Krakowski w skrócie omówił o sytuacji jaka występuje w Państwie dot. 

uchodźców z Ukrainy. Przeprosił w imieniu Pana Piotra Drehera Dyrektora Szpitala 

Neuropsychiatrycznego za nieobecność, która podyktowana została powyższym tematem. 

Sam zajmuje się nadzorem nad majątkiem Województwa i nad inwestycjami 

infrastrukturalnymi - majątek z LODR (pałacowo – dworski - spadek). Z Panem Wójtem 

rozmawiał jak sensownie wykorzystać nieruchomości, które posiada Samorząd 

Województwa. Wyjaśnił w jaki sposób musi powyższe zostać zrealizowane, żeby wszystko 

było to zgodne z literą Prawa. Powyższy obszar wymaga pewnych nakładów inwestycyjnych. 

Omówił historię przekazania obiektu. Inwestycja będzie opiewać na kwotę 40 000 000 zł. 

Warunkiem pierwotnym, żeby ruszyć z postępowaniem jest zmiana miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. Poinformował o innych zadaniach jakie muszą zostać 

zrealizowane, żeby powstał ZOL. 

Pani Ewa przedstawiciel Szpitala Neuropsychiatrycznego zabrała głos poinformowała 

jak się ma sytuacja od strony funkcjonowania ZOL. Wspomniała o doświadczeniu                        

w tworzeniu Zakładu Opiekuńczo Leczniczych. Przez okres jej działania powstały 4 ZOL-e. 

Wszystko zależy od potrzeb, a te są ogromne. Przewidziane jest 90 miejsc. Do ZOL będą 

przyjmowane osoby z nadciśnieniem z cukrzycą, zaburzeniami psychicznymi, demencja, 

choroba alzheimera itp. Podawała przykłady z innych ZOL. Poinformowała, że potrzebny jest 

teren zielony ew.: park sensoryczny, siłownia zewnętrzna. W ZOL byłaby kadra 

wyspecjalizowana do tego obsługa, około 50 - 60 osób znalazło by tam zatrudnienie.                       

W obiekcie znajdowałaby się kuchnia wewnętrzna.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy na tym terenie będzie możliwość budowania 

oczyszczalni ścieków i czy nadal będą organizowane w LODR coroczne wystawy. 

Pan Marek Krakowski odpowiedział, że jeżeli chodzi o wystawy LODR to jest stały 

tradycyjny element identyfikacji Sitna i nie wyobraża sobie żeby tych wystaw nie było.  

Nadmienił, że Zarząd podjął uchwalę w zakresie przekazania wspomnianej działki na 

oczyszczalnie ścieków. Dodał, że także jest zdania, żeby przyszły ZOL podłączyć również 

pod przyszłą oczyszczalnie ścieków. 

Pan Leszek Kozak zapytał po jakim okresie czasu został przekazany obiekty na rzecz 

Samorządu Województwa? 

Pan Marek Krakowski odpowiedział, że cała procedura ruszyła od 2016 r. Nawiązał 

do stanu budynku. Stwierdził, że jest w bardzo złym stanie technicznym. 

Pan Tomasz Gąsior zapytał jaka powierzchnia działki będzie potrzebna na utworzenie 

ZOL-u? 

https://www.google.com/search?client=firefox-b-d&q=alzheimera&spell=1&sa=X&ved=2ahUKEwivoLLo2bP2AhXt-yoKHeAlDxQQkeECKAB6BAgBEDc
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Pan Marek Krakowski odpowiedział, że wymagane jest miejsce spacerowe, chcą 

przejść do drogi wewnętrznej i dojść do działki, która jest wydzielona jako droga dojazdu. 

Nie chcą korzystać z wjazdu LODR-u, tylko chce, żeby miał swój przejazd. Nadmienił, że 

jest jeszcze kwestia nadzoru konserwatorskiego nie można naruszyć obszaru pałacowo – 

parkowego ale dodał, że ten podział nie narusza powyższego. 

Pan Kamil Pyś zapytał z jakiego okręgu będą przyjmowani pacjenci ? 

Pani Ewa odpowiedziała, że zależy im na tym, żeby to były osoby z terenów gminy,              

a nie Polski.  

Pan Marek Krakowski dodał, że jest to system NFZ.  

Pan Leszek Kozak zapytał czy mieszkańcy z gminy Sitno będą mieli pierwszeństwo 

jeżeli chodzi o zatrudnienie? 

Pan Marek Krakowski odpowiedział, że trwały rozmowy na ten temat pomiędzy 

Dyrektorem, Zarządem Województwa, Marszałkiem. Chcą żeby to był bodziec rozwojowy 

gminy Sitno. Mogą wystąpić sytuacje wyjątkowe jeżeli chodzi o specjalistów. 

Pani Violetta Wiech zapytała czy planują otworzenie ośrodka dla dzieci i młodzieży. 

Pani Ewa odpowiedziała, że w planach jest możliwość realizacji takiego projektu. 

Budynek będzie przystosowany z przeznaczeniem dla osób dorosłych. 

Pan Marek Krakowski odpowiedział, że będzie możliwość rozbudowy działalności 

ZOL poprzez porady psychologiczne w stosunku dla dzieci i młodzieży.  

Pani Ewa odpowiedziała o Dworku Sachsów - rozszerzona działalność psychologiczna 

dla dzieci i młodzież. Usługi prowadzone są w godzinach od 8.00-20.00.  

Pan Wójt wyjaśnił, że pierwsze sygnały jakie dostali z Urzędu Wojewódzkiego to to, 

że w nowo powstałym budynku miały być leczone uzależniania od komórek, Internetu itp. 

Ostateczna koncepcja jest trochę inna. Co do pacjentów, mieszkańców z gminy Sitno dodał, 

że są umieszczani tam gdzie jest to możliwe. Ulokowanie takiego pacjenta w innych 

ośrodkach powoduje duże koszty. 

Pan Marek Krakowski nadmienił, że powyższe będzie realizowane przez NFZ. 

Pan Wójt dodał, że jeżeli taki ośrodek będzie w Sitnie to liczy na to, że wystąpi 

obopólna współpraca. Nie wyobraża sobie tego, żeby nie zatrudniać mieszkańców z terenu 

gminy Sitno. Zapytał kiedy ruszy realizacja ZOL? Oczywiście popiera tą inicjatywę. Zapytał 

gdzie funkcjonują obecne ZOL-e? 

Pan Marek Krukowski stwierdził, że czas na przygotowanie przetargu na wykonanie 

inwestycji to będzie marzec – kwiecień 2023 r. Wspomniał o innych inwestycjach: Rejowiec 

Fabryczny -  Zamość (kolej), S17. Dodał, że dużo się dzieje na quorum Samorządu 

Województwa. 
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Pani Ewa jako również naczelna pielęgniarka odniosła się do procesu rekrutacji. Baza 

ZOL to pielęgniarki i sanitariusze, będzie prowadzić proces rekrutacyjny. Podlega jej około 

500 osób, ilość pracowników w szpitalu to około 1000. Łóżek w Szpitalu jest ponad 1000. 

Dla porównania jednym z obiektów jest ZOL w miejscowości  Łysołaj. 

Pan Wójt zapytał czy Samorząd Województwa będzie chciał, żeby gmina 

współfinansowała inwestycje? Dodał, że gmina inwestuje na poziomie współpracy                        

z powiatem dokłada środki do budowy dróg chodników itp.  

Pan Marek Krakowski odpowiedział, że jest to wydatek Samorządu Województwa 

finansowany przez Państwo. Omówił inne kwestie związane z pozyskiwaniem środków oraz 

nadmienił o współpracy z UE. 

Pan Wójt odpowiedział, że transport w gminie Sitno jest publiczny – darmowy, co 

więcej również będzie składać wniosek o 2 autobusy elektryczne. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0 przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –2 

(Pani Roksana Natalia Kotarska, Pan Tomasz Ożga). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 11 do Protokołu Nr XXXIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. (5g). 

 

8. Uchwała Nr XXXIX/291/2022 Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. 

w sprawie uchylenia Uchwały Nr II/14/2018 z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie 

ustalenia miesięcznego limitu kilometrów dla Wójta Gminy Sitno w jazdach lokalnych 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że Wójt zawnioskował o uchylenie powyższej 

uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0 przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni –2 

(Pani Roksana Natalia Kotarska, Pan Tomasz Ożga). 

Uchwała została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 do Protokołu Nr XXXIX/2022 

Rady Gminy Sitno z dnia 25 lutego 2022 r. (5h). 

 

 Pan Przewodniczący podziękował gościom za przybycie, następnie ogłosił 10 minut 

przerwy. 

 Po przerwie przeszedł do kolejnego pkt. obrad. 
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Ad.6 

 Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na terenie Gminy Sitno za rok 2021 

 

 Pan Przewodniczący zaznaczył, że Radni otrzymali powyższe sprawozdanie                     

w materiałach na dzisiejszą sesję. Zapytał czy występują jakieś uwagi do sprawozdania? 

Brak uwag. 

Następnie przeszedł do kolejnego pkt. obrad. 

 

Ad.7 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym  

 

Pan Wójt przedstawił następujące tematy: 

1. 30 stycznia br. uczestnictwo gminy Sitno w XXX finale WOŚP. 

2. 1 lutego br. odbyły się pierwsze obchody Powstania Zamojskiego. 

3. 8 lutego br. została przeprowadzona wizja lokalna domu ludowego – świetlicy                         

w Jarosławcu. 

4. Do 8 lutego br. – składanie wniosków na azbest. 

5. 10 lutego br. – wręczenie wyprawki „Nasz Bobas”. 

6. 14 lutego br. odbyło się pierwsze spotkanie wspólnoty gruntowej Starej Kolonii 

Horyszów Polski, ze względu na małą frekwencje nie udało się wybrać nowego zarządu, 

kolejne spotkanie odbyło się 21 lutego br., wybrano nowy zarząd przewodniczącą została 

Pani Marzena Ternes, w skład zarządu weszli Panowie: Mirosław Mielnicki, Mariusz 

Wójtowicz. 

7. 15 lutego br. w Centrum Kultury odbyło się walne zebranie spółki wodnej, zarząd 

przedstawił protokół prac za 2021 r oraz przedstawił plan działań na 2022 r. 

8. 22 lutego br. odbyło się otwarcie ofert odnośnie ogłoszonego przetargu „przebudowę 

ciągu 2 dróg gminnych nr 110705L oraz nr 110703L tworzących łącznik drogi krajowej nr 

74 z drogą powiatową nr 3286L o długości 3137,50 m”. Wpłynęły trzy oferty najtańsza:  

SADEX kwota 1.915.480,48 zł. 

9. Na stronie Gminy ogłoszono zapytanie na wykonanie instalacji fotowoltaicznych na 

budynku świetlicy w Stabrowie. 

10. Złożono wnioski do polskiego ładu tj. 

11. Ukazała się lista ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg Samorządowych 

otrzymaliśmy  na przebudowę dróg gminnych nr 110725L w m. Cześniki – Kolonia, 

dofinansowanie 50 %, wkład własny Gminy tj. 144.786,98 zł, Sitno – Jarosławiec –                

w poniedziałek ma być ogłoszony przetarg. 

12. Do poniedziałku można jeszcze składać wnioski na zwrot akcyzy. 

13. 27 lutego br. odbędzie się turniej tenisa stołowego o Puchar Wójta Gminy. 

14. Otwarcie ofert przetargu na budowę kolejnej drogi Łapiguz – Miączyn – najniższa oferta 

PRD Zamość 21 000 617 zł. 

15. Prace projektowe związane z budową drogi S17. 

http://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=4&cad=rja&uact=8&ved=0CDcQFjAD&url=http%3A%2F%2Fbip.um.rybnik.eu%2FDefault.aspx%3FPage%3D250&ei=5m4JVZ67BsS2UYvhgMgF&usg=AFQjCNF3qp4N6ytd2DZWbAdPCpEhIW79lQ&bvm=bv.88198703,d.d24
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16. Projekt dot. lewoskrętu w m. Karp – pismo zostało wysłane, czekają na odpowiedz 

(stanowisko gminy to zachowanie dwóch lewoskrętów). 

Na zakończenie sprawozdania zwrócił się do mieszkańców Gminy do sołtysów 

miejscowości Jarosławiec, Jarosławiec Osiedle i nie tylko, że dochodzą do gminy różne 

informacje odnośnie nieprecyzyjnie przekazywanych wiadomości przez sołtysów dot. to 

przede wszystkim Sołtysa z Jarosławca Osiedle – przekazywanie nieprawdziwych informacji 

np.: na temat światłowodu. Gmina nie chce nikogo ominąć jeżeli chodzi o światłowód, w 

ramach negocjacji z firmą zewnętrzną wywalczyła 15% dodatkowych przyłączy na terenie 

gminy Sitno. Nawiązał również do innych inwestycji drogowych jak i oświetlenia ulicznego. 

Dodał, że wszystkie potrzebne informacje znajdują się na stronie BIP, stronie internetowej 

gminy, a w razie jakichkolwiek pytań i niedomówień pracownicy w pokoju nr 3 udzielają 

odpowiedzi i przekazują niezbędne dokumenty i materiały, Przewodniczący Rady również 

pomoże jeżeli jest to możliwe. 

Pan Przewodniczący kontynuując temat światłowodowy poinformował, że na Osiedlu 

nie zostały uwzględnione pięcioarówki. Zwrócił się z prośbą  do wykonawcy o wykonanie 

tych dodatkowych przyłączy. Otrzymał odpowiedz, że nie są w stanie wybudować sieci 

światłowodowej dla adresatów wskazanych przez niego. Muszą się trzymać wytycznych 

adresów wskazanych przez inwestora czyli tych dofinansowanych, a na liście adresowych 

tych adresów nie ma. Jest to ostatni odcinek na linii i nie są przewidziane pojemności kabla, 

żeby ta rozbudowa była możliwa. Jako gmina, jako Rada nic nie można zrobić jedynie prosić 

wykonawcę o dodatkowe przyłącza. 

 Pan Radosław Kwapisz twierdzi, że jest na głównej liście, a i tak wykonawca nie chce 

zrobić mu przyłącza. Na tą chwilę wchodzi Derkom i ma działać w kierunku budowy sieci 

światłowodowej.  

Pan Wójt dodał, że jak występują takie sytuacje to poprosił o kontakt z pracownikami 

Urzędu Gminy pokój nr 3, postarają się w miarę możliwości pomóc. Jeżeli jest podstawa do 

tego, żeby to było zrobione to próbujemy przekonać inwestora, żeby to wykonał. Dodał, że 

jeżeli Derkom zaplanował sobie inwestycje światłowodową kilka lat wstecz i te tereny były 

ujęte jako potencjalnie obsługiwane przez Derkom to obecna firma składając ofertę w 

Urzędzie Marszałkowskim tych adresów nie ujęła. Przybliżył które miejscowości nie zostały 

ujęte. Chodzi o zamontowanie światłowodu w miejscach gdzie prywatnemu inwestorom nie 

opłaci się założyć światłowodu. 

Pan Radosław Kwapisz odpowiedział, że był w Derkomie i właściciele twierdzą, że to 

nieprawda. 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że jako Rada i gmina nic nie można w tym 

temacie zrobić. Na koniec inwestycji Rada powinna sprawdzić, czy projekt został 

zrealizowany zgodnie z zamierzonym celem oraz czy te 15 % dodatkowych przyłączy zostało 

zrealizowane zgodnie z ustaleniami i nieodpłatnym udostępnieniem gminnego pasa 

drogowego. 

Pan Wójt poinformował, że w najbliższej przyszłości w UM będzie ogłaszany kolejny 

etap budowy światłowodu. Docelowo każdy mieszkaniec w Polsce ma mieć dostęp do 

Internetu. 
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Pan Przewodniczący odpowiedział, że jest strona internetowa https://getfibre.pl/, która 

służy firmie Fibree do zbierania informacji o popycie na usługi w obszarze realizacji projektu. 

Pan Wójt dodał, że mieszkańcy faktycznie się logują i swoje adresy dodają. 

Pan Adam Mazurek poinformował, że na Czołkach podłączane są np.: pustostany lub 

domy, którym kiedyś nadano numer ale w których nikt nie mieszka, nawiązując dodał, że  

pominięto jednego mieszkańca, nie widnieje on na liście poprosił, żeby go podłączyć z tych 

15%. Dowiedział się, że w Sitnie zostały podłączone bloki i one widniały jako 1 pkt teraz w 

blokach mieszka więcej osób i ta nadwyżka może zostać im przydzielona. 

Pan Przewodniczący oznajmił, że na powyższe nic nie można zrobić. 

Pan Wójt dodał, że docelowo jest 1307 punktów dodatkowe 15% to ok. 200 przyłączy. 

Pan Radosław Kwapisz poinformował, że Derkom ma być konkurencją i już za                  

3 miesiące rozpocznie inwestycje w jego miejscowości. 

  

Ad.8 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

 Pan Adam Mazurek poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 23 lutego 2022 

r. zajęła się tematem oceny stopnia degradacji gleb w wyniku działalności gospodarczej 

człowieka. Komisja poprosiła o realizację zadania i skierowania go do rolników z terenu 

gminy Sitno. Na realizację zadania zawnioskowali kwotę 3000 zł. ok. 200 próbek 

w podstawowym zakresie analiz (pH,P,K,Mg). 

Pani Grażyna Blaszka zapytała o drogę Wólka Horyszowska – Karp? Zapytała                        

o szerokość planowanej drogi? 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie to droga 5m. Od Kościoła planowane są utwardzane 

pobocza. 

Pan Lech Brzozowski zaproponował, żeby pokusić się o realizację w powyższy sposób 

całego odcinka drogowego. 

Pan Wójt odpowiedział, że projekt jest już gotowy.  

Pani Grażyna Blaszka poprosiła o ułożenie chodnika do CPN w Karpiu.  

Pan Wójt poprosił o złożenie pisma, które przekieruje do GDDKiA. 

Pani Grażyna Blaszka poinformowała, że światło drogowe świeci się przy drodze 

krajowej za torami. 

Pan Leszek Kozak poprosił o wyrównanie tłuczniem drogi w jego miejscowości 

Kornelówka do Pana M. 

Pan Adam Mazurek w imieniu mieszkańców Czołek poprosił żeby zrobić zdjęcie Sołtysa       

i im je wysłać bo go już dawno widzieli. 

https://getfibre.pl/
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Pan Wójt oznajmił, że do nakazów dołączona została informacja dot. gminy Sitno. Dodał, 

że jeżeli chodzi o sytuację światową dot. konfliktu i uchodźców nie należy się niepokoić 

gmina Sitno jest zabezpieczona gotowa na przyjęcie osób przekraczających granicę, jeżeli 

tylko będzie taka potrzeba. 

Pan Przewodniczący przedstawił następujące pisma: 

- pismo do Starosty w sprawie dofinansowania chodnika Jarosławiec – Cześniki – Kotlice 

– realizacja za uprzednim wkładem gminy 88 115,00 zł 

- pismo od Starosty w sprawie chodnika Jarosławiec Górny – Boży Dar (utwardzenie 

poboczy, zatoki autobusowe) możliwe że będzie to uwzględnione w budżecie na 2023 r. 

Podziękował Pani Kamili Szmidt za organizację ferii dla dzieci i wycieczki. Radnych 

poprosił o wypełnianie oświadczeń majątkowych i wspomniał o zmianach w harmonogramie 

sesji. 

Ad.9 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XXXIX Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:         

Krzysztof Prokopowicz 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 


